
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 17. maj 2022, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Mark Ellekilde, Gry Revall Klærke, Majbrit Nørgaard, Alberte 9.1  

 
 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 26.04.22 HM/CM 
 
 
Referatet er godkendt.  
 

 
 
 

2. Fremtidens folkeskole i Viborg   HM/CM 
 
Nyt vedr. skolestrukturen. Kommende skolebestyrelsesrepræsentanter deltager i drøftelsen af 
dette punkt. Se bilag 1.  
 
 
En lang drøftelse af skolestrukturen og de afledte konsekvenser.  
 
Heidi informerede om skolebestyrelsernes samarbejde generelt, samt det fælles brev de har la-
vet til byrådet. Derudover informerede Heidi om samarbejdet med formanden på Søndre Skole, 
samt det fælles brev de har afsendt til byrådet.  
 
Der var forslag om deltagelse i byrådsmødet. Flere bestyrelsesmedlemmer ønskede at deltage.  
 
Der er orienteringsmøde for formand og næstformand d. 31. maj, samt borgermøde d. 8. juni. 
 
Den videre plan og muligt høringssvar drøfter vi på kommende skolebestyrelsesmøde.    
 

 
 
 

3. Fokusområder og kvalitetssamtale          HM/CM 
 
Drøftelse af fokusområder m.m. Se bilag 2.  
 
 
Kort drøftelse af fokusområderne. Bestyrelsen bakker op om kommentarerne til data og beskri-
velserne af indsatserne.   
 

 
 
 
 
 
 
 



 

4. Frivillighed          HM/CM 
 
Nyt vedr. frivillighed. Drøftelse af rammen for de frivillige der søger skolen gennem foreningen 
skolens venner.  
 
 
Vi drøftede muligheder og begrænsninger i forhold til de frivillige som stiller sig til rådighed for 
skolen. Bestyrelsen bakker fortsat op om at afprøve ordningen med skolens venner, hvor der til-
knyttes faste frivillige.  
 
Der var også enighed om, at hvis forældre bliver fast tilknyttet som frivillig, så bliver der en dob-
beltrolle, der ikke er hensigtsmæssig.  
Og på den baggrund så er bestyrelsen enige om, at forældre der tilbyder at stille sin hjælp til rå-
dighed, ikke skal indgå i en fast ordning gennem eksempelvis skolens venner.    
 
Forældre kan fortsat stille sin hjælp til rådighed på skolen ved enkelt dage som eksempelvis vo-
res aktivitetsdag i indskolingen.    
 

 
 
 

5. Mobilpolitik HM/CM 
 
Den videre proces i forhold til mobilpolitik. Drøftelse af indhold.  
 
 
Mobilpolitikken blev drøftet og punktet genoptages på næste skolebestyrelsesmøde. Der kom-
mer et forslag til tekst på næste skolebestyrelsesmøde.  
 

 
 
 

6. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 
 
Maja fortalte, at hende og Alberte var ved at skrive på et muligt læserbrev med deres tanker om-
kring skolestrukturen.  
 

 
 
 

7. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Drøftelse af sammenhængsmodellen, opfølgning på høringssvar vedr. 
det kommunale budget – herunder hvorfor Hald Ege Skole er forsvundet ud af overslagsårene 
for renovering, datoer til bestyrelsesmøder i næste skoleår.   
 
 
Intet til referat.  
 

 
 
 
 
 
 
 



 

8. Meddelelser 
 
 

- Kommende bestyrelsesmøde med start fra kl. 17.00 og afsluttes med sommerfrokost - 
herunder afsked med afgående skolebestyrelse.   

- For skolebestyrelsen deltager DM i ansættelse af pædagog d. 14.06 fra kl. ca. 14.00. 
- Hjælp til SFO d. 4. august fra kl. 13.30 – 17.00. Anette vil gerne hjælpe.  

 

 
 
 
9. Evt. 
 
Intet til referat. 
 

 


